
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-05-19, § 17 

 

 Tid Torsdagen den 19 maj 2011 kl 16.45 – 17.30 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 30 maj 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)   

Claudia Jiménez-Guala (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Peter Abelin (M) för Daniel Valiollahi (M)  

Christoffer Kuckowski (M) för Datevig Mardirossian Lönn (M) 

Margareta Stavling (S) för Oskar Levin (S)   

Hampus Rubaszkin (MP) för Mats Lindqvist (MP)  

 

Övriga ersättare: 

  

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Svärd (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S) 

Kajsa Stenfelt (V) 

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Magdalena Bosson, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Andreas 

Burghauser, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse Geschwind, Lars Jolérus, Erica Lawesson, 

Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren Martin 

Savén från roteln. 

 

 



  

 
 § 17 

Upphandling av årsavtal för vinterväghållning och barmarksrenhållning 
av trafikleder 
Dnr T2011-440-01122 

Bordlagt den 14 april 2011 nr 18 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden ger kontoret i uppdrag att genomföra 

 upphandlingen samt ger förvaltningschefen i uppdrag att fatta tilldelnings- och 

 anskaffningsbeslut. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 16 mars 2011. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg (FP) och Jonas Naddebo 

 (C) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Malte Sigemalm m.fl. (S)  

 föreslår följande: 

att i huvudsak bifalla förslaget om genomförande av upphandlingen 

att därutöver anföra 

 

Beslutsunderlaget är otydligt och knapphändigt då det saknar beskrivningar av 

vilka kvalitetsnivåer som ska uppnås och vad som ska prioriteras. Denna typ av 

ärenden måste göras mer omfattande, tydliga och konkreta. Vi anser att 

vinterväghållning och barmarkshållning för gångbanor, cykelvägar och 

kollektivtrafikkörfält ska ha hög prioritet. Vinterväghållningen av cykelbanor 

och trottoarer är ibland bristfällig, framkomligheten måste vara acceptabel också 

för gående och cyklister även vintertid. Det är viktigt att storleken på 

arbetsmaskinerna anpassas efter olika miljöer så att inte framkomligheten 

försvåras för gående och cyklister exempelvis när vägar och trottoarer plogas i 

ett svep. Staden ska ställa tuffa krav på drivmedel samt på utsläpp och buller 

från de fordon som används för den upphandlade vinterväghållningen och 

barmarksrenhållningen. De gamla miljökraven vid upphandling av entreprenader 

och tjänster gemensamma med Göteborg, Malmö och Vägverket från 2006 är 

föråldrade. Det är angeläget att de nya gemensamma kraven antas så att det blir 

klara spelregler för entreprenörerna. I remissversionen var kraven dock i vissa 

fall för låga. 

 

3) Claudia Jiménez Guala (V) föreslår följande: 

1. avslå kontorets förslag till beslut 

 

2. samt därutöver anföra: 

 

Även denna vinters urusla eller ibland obefintliga snöröjning är inte förenlig 

med att tillgodose stockholmarnas behov och rätt till god service.   



  

 

Vänsterpartiet är generellt emot all upphandling av verksamheter som vi anser 

ska drivas i egen regi. Att lägga ut kontorens kärnverksamheter på entreprenad, 

som ofta sker mer av ideologiska än av ekonomiska- och effektivitetsskäl, har 

med all tydlighet visat sig fungera minst sagt ineffektivt. 

 

Med vinterns snökaos i färskt minne, kan vi bara beklaga att kontoret inte själva 

svarar för kärnverksamheter såsom för vinterväghållning och 

barmarksrenhållning av gatumark – det är hög tid att återta förvaltningarnas 

kärnverksamheter i egen regi. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark 

Klamberg (FP) och Jonas Naddebo (C). 

 

 
Reservation 

Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) och Malte Sigemalm m.fl. (S) reserverar 

sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

Claudia Jiménez Guala (V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


